

《单词百科:hemostatic是什么意思?hemostatic怎么发音?hemostatic的解释和用法》

英语单词hemostatic是什么意思?hemostatic怎么读?hemostatic怎么发音?简答网为您整理了hemostatic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



hemostatic怎么读

hemostatic的读音:[hi:m 'stæt k]

hemostatic的意思

- 1、adj.止血的;
- 2、n.止血剂;

hemostatic的近义词

1、styptic adj.止血的，收敛的；

hemostatic的双语例句

1、CONCLUSION: A local application of reptilase to patients with repeated cesarean section yield an evident hemostatic efficacy.

结论再次剖宫产术者局部应用注射用血凝酶,止血效果明显.

2、Have scattered stasis detumescence, Detoxification, Hemostatic effect.

具有散瘀消肿; 解毒; 止血的功效.

3、Objective : To study hemostatic action of Ar + laser to haemorrhagia of gastrointestinal tract mucous membrane.

目的: 研究氩离子激光对胃肠道粘膜出血的止血作用.

4、In addition Spinach contains vitamin Hemostatic effect of leaf lettuce is the highest.

此外菠菜中含有的止血作用的维生素也是叶菜叶最高的.

5、Hemostatic, vitamins are null and void and can not simply Xiya radical.

止血药、维生素都是无效的,单纯洗牙也不能根治.

6、Technology status evaluation report hemostatic devices . May 2001.

技术状况评价报告.

7、Objective : To study the hemostatic mechanism of FU Yan Ke Granule.

目的探讨妇炎克颗粒剂止血作用机理.

8、After transfusion and infusion with hemostatic agent the condition was improved.

经输血和输注止血剂后情况好转.

9、Conclusion: This method can be used to establish the quality control of chitosan hemostatic sponge.

结论: 该方法可供壳糖止血海绵制订质量标准用.

10、Objective : To test the type of collagen sponge and its hemostatic properties.

目的: 检测胶原海绵的类型以及止血作用.

11、Objective : To study the hemostatic mechanism of ShiBiZhi capsules.

目的: 研究施必止吸收性氧化纤维素胶囊的止血作用机制.

12、Objective : To research hemostatic effect of total saponins of Yinfenglun.

目的: 研究荫风轮总苷治疗出血证的药理作用.

13、Prohibit the use of hemostatic clamp holding any normal tissues.

禁止用止血钳夹持任何正常组织.

14、The emergent hemostatic rate was higher than that of Pituitrin ($p < 0.05$).

与垂体后叶素相比止血效果明显 ($p < 0.05$).

15、Objective : To observe the hemostatic effect on drug abortion treated by Gongxuening.

目的: 观察宫血宁在药物流产中的止血效果.

以上是简答网为您整理的hemostatic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/hemostatic>